
Drugačno praznovanje
dedka Mraza

Na seji predsedstva Občinske konference SZDL, ki je bila 15. decembra,
so med drugim na kratko spregovorili tudi o prireditvah pred koncem
novega leta. Med drugim so omenili tudi prizadevanja društva za oživljanje
starega mestnega jedra. Poudarili pa so, da bi moralo mesto pripraviti bolj
kvalitetne in za otroke bolj privlačne prireditve.

Stojnice, ki jih postavijo v najožjem središču mesta, zakrivajo vhode
v trgovine in okusno urejena izložbena okna, kar vsekakor vpliva na zmanj-
šanje prometa v trgovinah. Zaradi tega bi morali najti drug prostor. Izrazili
so tudi dvom, če je umestno, da so stojnice namenjene pretežno odraslim,
skrajnost vsega pa je popivanje in neprimerno obnašanje marsikaterega
posameznika. Slišali smo celo pripombo, da je Ljubljana pred Novim letom
velika pivnica.

Predlagali so, naj bi se začeli o prireditvah Dedka Mraza pogovarjati že
februarja in ne šele novembra in decembra - tik pred zdajci. Zbrali naj bi
predloge in zamisli Ijudi, kar vse naj bi prispevalo, da bi bilo praznovanje
Dedka Mraza kar najbolj prisrčno in čimbolj približano željam in pričakova-
njem otrok.


